Superior Court of Washington, County of ___________________
华盛顿州 县高等法院
	In the Guardianship/Conservatorship of:
关于以下个人的监护/保护：
	,
Respondent / Minors
被告人/未成年人
	No.  	
编号  
Disclosure of Bankruptcy or Criminal History
破产或犯罪史披露
(DIS)
(DIS)

	
	


Disclosure of Bankruptcy or Criminal History
破产或犯罪史披露
1.	Disclosure of bankruptcy
	破产披露 
[  ]	I am not a debtor in a bankruptcy, insolvency, or receivership proceeding now or in the past.
	本人现在或过去都不是破产、资不抵债或破产管理程序中的债务人。
[  ]	I am or was a debtor in a bankruptcy, insolvency, or receivership proceeding.  (Explain) 	
	本人目前或曾经是破产、资不抵债或破产管理程序中的债务人。（请说明） 
[bookmark: _GoBack]2.	Disclosure of criminal history
	犯罪史披露
[  ]	I have not been convicted of a felony, a crime involving dishonesty, neglect, violence, use of physical force, or any other crime related to my duties as a Guardian or Conservator.
	本人未被判犯有重罪、涉及不诚实、疏忽、暴力、使用武力的罪行或任何其他与本人作为监护人或保护人的职责有关的罪行。
[  ]	I have been convicted of a felony, a crime involving dishonesty, neglect, violence, use of physical force, or any other crime related to my duties as a Guardian or Conservator.  (Explain) 	
	本人被判犯有重罪，涉及不诚实、疏忽、暴力、使用武力的罪行或任何其他与本人作为监护人或保护人的职责有关的罪行。（请说明） 
		
3.	Court Findings
	法院调查结果
[  ]	I do not have any court findings against me involving a breach of fiduciary duty, violation of any state’s consumer protection act, or violation of any other statute forbidding unfair or deceptive acts or practices in the conduct of any business.
	本人没有任何涉及违反信托责任、违反任何州的消费者保护法或违反任何其他禁止任何商业行为中不公平或欺骗性行为或做法的法规的法庭裁决。
[  ]	I do have court findings against me involving a breach of fiduciary duty, violation of any state’s consumer protection act, or violation of any other statute forbidding unfair or deceptive acts or practices in the conduct of any business.  (Explain)
	本人有涉及违反信托责任、违反任何州的消费者保护法或违反任何其他禁止任何商业行为中不公平或欺骗性行为或做法的法规的法庭裁决。（请说明）
		
		.
I declare under penalty of perjury under the laws of the State of Washington that the facts I have provided are true.
本人声明，本人所提供的事实若有不实，愿依照华盛顿州法律而接受伪证罪处罚。
Signed at (city) 	, (state) 	 on (date) 	.
签署地点（城市） 	，（州） 	 （日期） 
			
Signature	Printed Name	  CPG No.
签名	请工整填写姓名	  CPG编号
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